

## Besluitenlijst Presidium

Datum	20 juni 2018
Tijdstip	19.30 uur
Locatie	De Markt, gemeentehuis Schagen
Aanwezig	Mevrouw M.J.P. van Kampen – Nouwen (voorzitter), S.M. Lensink (CDA), J. van de Beek (VVD), W.P. Rijnders (SP), mevrouw H.P. Bredewold (Wens4U), J.Th. Kröger (JESS), mevrouw M.A. Leijen (PvdA), A.S. Groot (plv Seniorenpartij), F.N.J. Jansen (D66), mevrouw E. Zwagerman (griffier), mevrouw M. Teijema (verslaglegging)
Afwezig	L.A.J. Riteco (GroenLinks), F. Teerink (DS), P.F.J. Vriend (Seniorenpartij)
Extra aanwezig	

---

### 1. **Opening door de voorzitter**

### 2. **Vaststellen agenda**

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

### 3. **Mededelingen**

#### Mededelingen voorzitter:

- Voor Sail Den Helder is gevraagd om een afgevaardigde vanuit Schagen. Er zijn 2 kandidaten. Afgesproken wordt dat B. Broersen deze rol de komende jaren zal vervullen. De voorzitter neemt contact op met de andere kandidaat.

#### Mededelingen griffier:

- Oproep aan alle fracties om te letten op de vragen die via de griffie gesteld worden aan de organisatie. De rol van raads- en steunfractieleden is nog niet voor iedereen even duidelijk.

#### Mededelingen vanuit de Rekenkamercommissie:

- Het concept onderzoeksrapport Cowwi is voor het ambtelijk wederhoor uitgezet in de organisatie.

### 4. **Besluitenlijst van de vergadering d.d. 1 mei 2018**

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

Mevrouw Leijen verzoekt naar aanleiding van de besluitenlijst of er toch nog gekeken kan worden naar de mogelijkheid om de PvdA te laten vertegenwoordigen in een van de werk- of klankbordgroepen.

De heer Kröger geeft aan dat de coalitie kan kijken naar de mogelijkheden.

### 5. **Openstaande toezeggingen**

Er zijn geen openstaande toezeggingen.

### 6. **Opstellen conceptagenda raad d.d. 3 juli 2018**

De conceptagenda wordt doorgesproken.

### 7. **Evaluatie raadsvergadering d.d. 29 mei 2018, Oordeelsvormende vergadering van 15 mei 2018 en 19 juni 2018**

Afgesproken wordt om het afscheid van de wethouders niet meer te houden op de zelfde avond van de installatie van de nieuwe wethouders.

De heer Van de Beek is van mening dat de behandeling van onderzoeksrapporten van de Rekenkamercommissie op een andere manier zou moeten plaatsvinden. Er behoort meer een inhoudelijke discussie te zijn.

---

Na discussie over de mogelijkheden van de behandeling wordt afgesproken dat de agendacommissie nog eens goed zal bespreken hoe rapporten behandeld kunnen worden.

Oordeelsvormende vergaderingen 15 mei en 19 juni 2018:

- Aandacht voor afspraak dat wijzigen van de besluitenlijst schriftelijk aan gekondigd wordt. Een tekstfoutje kan ook gewoon per mail doorgegeven worden en zal dan gelijk worden aangepast.
- Aandacht voor het wanneer wel of niet reageren, niet in detail treden, het op hoofdlijnen houden, korter en bondiger zijn, niet meer praten over de toezeggingenlijst, houding en discipline.
- Ook de wethouders kunnen letten op de wijze van hun beantwoording.
- Afgesproken wordt de agenda voortaan om te draaien. Eerst alle bespreekpunten, met daaraan gekoppeld de insprekers, daarna pas het vaststellen besluitenlijst, rondvraag etc.

**8. Aanvragen beeldvormende vergaderingen**

De aanvragen worden doorgenomen. Afgesproken wordt het volgende:

- 15 oktober; woningbouw (in brede zin)
- 12 november; pooierboys
- 26 november; energietransitie/gasloos bouwen

Uit de raad wordt nog voorgedragen als onderwerp het "fietsbeleid" (PvdA)

**9. Gezamenlijk overleg presidium en college**

Besloten wordt op 1 oktober 2018 een gezamenlijk overleg presidium/college te houden. Een ieder wordt verzocht na te denken over te bespreken onderwerpen. De heer Kröger zal dit overleg voorzitten.

Al aangegeven onderwerpen zijn: besluiten wegstoppen in de bestuursrapportage en de mandaatregeling.

**10. Indeling raadszaal na collegevorming**

De concept indeling van de raadszaal wordt doorgenomen. Enkele wijzigingen worden doorgevoerd.

De voorzitter hoopt na de zomer met een voorstel over de verbouwing van de raadszaal te komen. Er is een werkgroep die hier naar zal kijken.

**11. Rondvraag**

Mevrouw Leijen wil weten of de fracties de Burgervlotbrug hebben aangekaart bij hun partij in de Provinciale Staten.

Afgesproken wordt dat de fracties elkaar onderling de reactie toesturen.

De heer Kröger vindt de antwoorden op gestelde vragen vaak heel formeel en niet altijd duidelijk.

Mevrouw Zwagerman verzoekt om dergelijke voorvallen terug te koppelen zodat de griffie voorbeelden heeft.

**12. Sluiting**

Griffier,

De voorzitter,

Mevrouw E. Zwagerman

Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen